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ACTA DE LA SESSIÓ NÚM. 12/2008 ORDINÀRIA DEL PLE DE 
L’AJUNTAMENT DE 7 DE JULIOL DE 2008  
  
Identificació de la sessió: 
Núm.  12/2008 
Sessió: ordinària 
Data: 7 de juliol de 2008  
Horari: 21.00 a 24.00 hores 
Lloc: Sala de sessions de l’Ajuntament de Manacor 
  
 
Assistents 
 
President 
Antoni Pastor Cabrer 
 
Regidors 
Pel grup municipal del PP 

1. Mesquida Ferrando, Antoni  
2. Vecina Castillo, Andrés 
3. Rosselló Cerdà, Pedro  
4. Sureda Fons, Antonio  
5. Bosch Lliteras, Llorenç  
6. Riera Mascaró, Catalina 
7. Bover Sansó, Maria  
8. Nicolau Girart, Rafel 

Pel grup municipal ALM-UM 
1. Julve Caldentey, Catalina 
2. García Boza, Salustiano  
3. Mateu Capllonch, Francisco 

Pel grup municipal AIPC 
1. Gomila Capó, Joan  
2. Amer Artigues, Bernat  

Pel grup municipal PSM-Esquerra-Verds 
1. Gayà Riera, Sebastià 
2. Llodrà Gayà, Joan  
3. Pasqual García, Andreu  

Pel Grup Municipal Socialista 
1. Castellano Gallardo, José Miquel  
2. Morey Fernández, Francisca Maria 

 
 
Secretari general 
Antoni Benlloch Ramada 
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Absències 
Isabel Febrer Gelabert (PP): excusa 
Júlia Roman Quetglas (Grup Municipal Socialista): excusa 
 
 
Incidències: 
 
El Sr. Gayà Riera s’absenta durant el debat de la segona moció d’urgència i s’incorpora 
en el punt de precs i preguntes 
 
El Sr. Pasqual García s’incorpora en el punt número 2 de l’ordre del dia, als efectes de 
la seva pressa de possessió. 
 
 
Ordre del dia, desenvolupament de la reunió i acords: 
 
1. Aprovació acta núm. 11/2008 ordinària. 
 
2. Pressa de possessió de càrrec de nou regidor del Sr. Andreu Pasqual García. 
3. Donant compte llibre resolucions del mes de juny de 2008. 
 
Dictàmens de la Comissió Informativa d’Hisenda i Recursos Humans 
4. Reconeixement extrajudicial de crèdits. 
5. Integració nous grups Policia Local. 
6. Declaració d’especial interès o utilitat pública i bonificació quota ICO obra de 
construcció d’edifici destinat a residència i a centre de dia per a persones amb 
discapacitat intel·lectual en el terme municipal de Manacor. 
7. Aprovació Comte General del Pressupost corresponent a 2006. 
 
Dictàmens de la Comissió Informativa de Serveis Públics 
8. Reconeixement extrajudicial de crèdits. 
 
Dictàmens de la Comissió Informativa de Cultura 
9. Informe favorable per al canvi de denominació del centre d’Educació Infantil EEI 
Antoni Maura per EEI Sa Graduada. 
10. Incoació expedient de proclamació del Dr. Francesc de Borja Moll com a fill 
adoptiu de la ciutat de Manacor. 
 
Diversos 
11. Donant compte de la contestació de la Conselleria d’Educació i Cultura en relació a 
la sol·licitud de modificació de l’Ordre de 10 d’abril de 2008 reguladora del procés 
d’admissió i matriculació d’alumnes als centres de primer cicle d’educació infantil de 
titularitat pública per al curs 2008-2009. 
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12. Del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds sobre sol·licitud de revocació de conveni i 
canvi de destinació del solar de l’antic quarter dels sementals. 
13. Del Grup Municipal Socialista  per a la creació de places d’escolarització de 0 a 3 anys. 
 
Mocions:  
Primera.  PP-AIPC: Ampliació de les etapes educatives del Col·legi Simó Ballester 
Segona. PSM-Esquerra-Verds: per al manteniment de la jornada laboral vigent 
 
14.  Precs, preguntes i interpel·lacions. 
 
 
 
El president obri la sessió i es procedeix a tractar els punts de l’ordre del dia. 
 
 
Abans d’iniciar la sessió el Sr. Bosch Lliteras explica que es va intentar aconseguir un 
acord amb els portaveus per suspendre el plenari, però no es va arribar a un acord i, per 
aquest motiu, la Sra. Isabel Febrer ha tingut que absentar-se per rebre el Sr. Rafel Nadal. 
 
 
1. Aprovació acta núm. 11/2008 ordinària. 
 
El secretari dóna compte de l’acta núm. 11/2008 de data 9 de juny de 2008. 
  
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Aprovar l’acta de la sessió número 11/2008 ordinària celebrada per aquest mateix òrgan 
el passat dia 9 de juny de 2008. 
 
 
2. Pressa de possessió de càrrec de nou regidor del Sr. Andreu Pasqual Garcia 
 
Estant vacant un lloc de regidor per renúncia i cessament de la Sra. Diana Garau 
Metzinger es sol·licità la credencial de la persona que s'ha d'incorporar, en la seva 
substitució. 
 
Comprovada la credencial expedida per la Junta Electoral Central del nou regidor 
d'aquest Ajuntament, Sr. Andreu Pasqual Garcia i acreditada la seva personalitat, havent 
duit a terme la declaració de béns patrimonials i la de possibles incompatibilitats i 
activitat, el Sr. Batle-President demana la presència del nou regidor Sr.  Pasqual Garcia 
a l’objecte de prendre possessió i prestar promesa del càrrec; i d'acord amb l'article 1 del 
RD 707/79, de 5 d'abril, li demana: 
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“Sr. Andreu Pasqual Garcia jurau o prometeu per la vostra consciència i pel vostre 
honor de complir fidelment les obligacions del càrrec de regidor amb lleialtat al Rei i 
d'observar i fer observar la Constitució, com a norma fonamental de l'Estat?” 
  
El Sr. Pasqual Garcia contesta: “Si ho promet”. 
 
Així doncs, el Sr. Batle manifesta que, a partir d'aquest moment, el Sr. Pasqual García 
gaudeix dels honors, prerrogatives i distincions pròpies del seu càrrec que estableixen 
les Lleis de l'Estat i de la nostra Comunitat Autònoma, amb l'obligació del compliment 
estricte dels deures u obligacions inherents, d'acord amb l'article 73.2 de la L.B.R. 
l'article 6.2 del ROF i del Reglament Orgànic Municipal. 
 
 
3. Donant compte llibre resolucions del mes de juny de 2008. 
 
El secretari dóna compte del llibre de les resolucions dictades per la batlia presidència 
en el mes de juny de 2008. 
 
La Sra. Morey Fernández aprofita l’ocasió per donar la benvinguda al Sr. Andreu 
Pasqual i l’enhorabona al tennista Sr. Rafel Nadal, i amb relació als decrets formula les 
següents preguntes:    

1. Primera: quan a la contractació de la nau per destinar-la a dipòsit de vehicles 
d’embargament, no entén per què hi ha factures que s’ha d’aprovar el 
reconeixement extrajudicial.   El Sr. Bosch li contesta que s’ha adjudicat 
provisionalment el lloguer de la nau i demana al secretari quan es podrà 
formalitzar el contracte.   El secretari contesta que quan s’adjudica 
provisionalment un contracte s’ha de publicar en el perfil del contractista durant 
el termini de 15 dies i després dintre del termini de 10 dies s’ha de formalitzar el 
contracte. 

2. Segona: per què hi ha baixes per multes per un import tant elevat.   El Sr. Bosch 
Lliteras contesta que l’Ajuntament tramita un volum molt important de multes i 
per això sempre hi ha errades materials, baixes degudes per sancions a renta-
cars, a estrangers, etc. 

3. Tercera: per què hi ha tota una sèrie de decrets de retirada de vehicles 
abandonats sense matrícula.  El Sr. Bosch Lliteras explica que això és degut a 
que s’abandonen cotxes sense matrícula a la via publica i que són retirats per una 
empresa contractada a l’efecte sense cap cost per a l’Ajuntament. 

4. Quarta:  per què hi ha anul·lacions de rebuts de plusvàlues.  El Sr. Bosch Lliteras 
indica que les baixes estan motivades perquè es varen liquidar a una única 
persona quan en realitat es tractava de finques proindiviso, per la qual cosa es 
varen donar de baixa i es torna a liquidar la part proporcional a tot els 
propietaris. 

5. Cinquena: la situació del director d’activitats de temps lliure, ja que per decret es 
declarà deserta la contractació.    La Sra. Riera Mascaró contesta que a les 
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proves selectives no es va presentar ningú, ja que hi ha molt poques persones 
que tenguin el títol de director de temps lliure;  no obstant això s’ha aconseguit 
contractar una persona. 

 
La  Sra. Julve Caldentey formula una pregunta sobre la liquidació d’unes obres en les 
pistes de la Torre dels Enagistes.  
 
El batle li indica que se li contestarà el proper plenari. 
 
El Ple de l’Ajuntament queda assabentat de les resolucions de la batlia presidència 
dictades en el mes de juny de 2008, inscrites amb els números 1399/2008 al 1706/2008, 
ambdós inclosos. 
 
 
4. Hisenda i Recursos Humans: reconeixement extrajudicial de crèdits 
 
El secretari dóna compte del dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda i Recursos 
Humans sobre reconeixement extrajudicial de crèdits. 
 
El Sr. Bosch Lliteras explica que les factures que es presenten a reconeixement 
extrajudicial estan motivades perquè s’han presentat enguany i pertanyen a l’exercici de 
l’any passat. 
 
El Sr. Castellano Gallardo manifesta que li sembla una mica ridícules algunes de les 
factures que es presenten a reconeixement extrajudicial, com per exemple una de 8,25 
euros, la qual cosa pot fer pensar que l’Ajuntament no pot complir les seves 
obligacions. 
 
El Sr. Bosch Lliteras  contesta que aquest reconeixement és una prova més de la 
correcta fiscalització que realitza la Intervenció Municipal. 
 
El Sr. Llodrà Gayà afirma que l’aprovació d’aquest reconeixement extrajudicial s’ajusta 
a la Llei, per la qual cosa no s’oposaran. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per onze vots a favor (PP i AIPC) i vuit abstencions 
(ALM-UM, Grup Municipal Socialista i PSM-Esquerra-Verds): 
 
Reconèixer extrajudicialment els crèdits que es diran per correspondre a obligacions 
derivades d’un exercici anterior, i, conseqüentment, aprovar les factures que es 
relacionen: 
 
Proveïdor  NIF Núm. factura Data factura Import 
Mas Delgado Antonio M 37337960-J 7330 30.12.2007 45,90 
Hiper Manacor SA A07169287 172 26.07.2007 21,93 
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Viatges Manacor SA A07059217 E011566 26.07.2007 107,19 
Cristaleria Porto Cristo Instalaciones SL B07868979 157 14.05.2007 53,57 
Cristaleria Porto Cristo Instalaciones SL B07868979 356 19.12.2007 32,54 
Melis Quetglas Antonio 18215942B A366 31.10.2007 50,97 
Bujas Danilovic Damir 4157266R 05/1107 29.10.2007 119,18 
Bujas Danilovic Damir 4157266R 05/1147 15.11.2007 110,60 
Bujas Danilovic Damir 4157266R 05/1189 07.12.2007 8,27   
Sarton Canarias SA A35474832 3/55353 31.08.2007 22,48 
Distribucions Mercat SA A57017220 5941 25.09.2007 25,08 
Truyols Nicolau SL B57452104 A07-1452 31.10.2007 58,00 
Truyols Nicolau SL B57452104 A07-1534 29.11.2007 41,64 
Truyols Nicolau SL B57452104 A07-1586 31.10.2007 103,76 
Grans Llavors CB E57206864 544 18.12.2007 59,90 
Dava Aquavending SLU B64281843 51F05496655 30.11.2007 63,04 
Dava Aquavending SLU B64281843 51F05515413 31.12.2007 38,56 
total    962,61 
 
 
5. Hisenda i Recursos Humans: integració nous grups Policia Local. 
 
El secretari dóna compte del dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda i Recursos 
Humans sobre integració nous grups Policia Local. 
 
El Sr. Bosch Lliteras explica el dictamen. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 

 
I 

 
Integrar en els nous grups corresponents, gaudint dels drets propis de la carrera 
administrativa, però solament en els termes prevists en el Decret 59/2006, d’1 de juliol, 
de regulació dels cursos prevists en les disposicions transitòries de la Llei 6/05: 
 
- Agustín Sureda Sansó, agent de policia amb caràcter de funcionari de carrera en 
propietat, en situació de servei actiu, la integració en el grup C a la categoria de policia, 
gaudint dels propis de la carrera administrativa solament als efectes prevists a l’article 
8.4 i 11 del decret 59/2006, d’1 de juliol, en virtut del certificat emès per l’EBAP, en 
data 25 d’octubre de 2007, que certifica que reuneix els requisits per ser declarar 
exempt de la realització del curs d’equivalència i de dispensa del grup C previst a 
l’article 16.1.b) del Decret 59/2006, d’1 de juliol. 
 
- Juan José Fernández Pons, agent de policia amb caràcter de funcionari de carrera en 
propietat, en situació de servei actiu, la integració en el grup C a la categoria de policia, 
gaudint dels propis de la carrera administrativa solament als efectes prevists a l’article 
8.4 i 11 del decret 59/2006, d’1 de juliol, en virtut del certificat emès per l’EBAP, en 
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data 7 d’agost de 2007, que certifica que reuneix els requisits per ser declarar exempt de 
la realització del curs d’equivalència i de dispensa del grup C previst a l’article 16.1.b) 
del Decret 59/2006, d’1 de juliol. 

 
II 

 
Integrar de forma plena en els nous grups corresponents, gaudint dels drets propis de la 
carrera administrativa a més dels efectes retributius corresponents: 
 
- Catalina Monserrat Bennassar, agent de la policia amb caràcter de funcionari de 
carrera en propietat, integració plena en el grup C categoria policia, en virtut del 
document de 2 de maig de 2007, expedit per la Universitat de les Illes Balears, 
acreditatiu d’haver superat la prova d’accés a la UIB per a majors de 25 anys. 
 
- Rafael Rodríguez Sánchez, agent de la policia amb caràcter de funcionari de carrera en 
propietat, integració plena en el grup C categoria policia, en virtut del document de 8 de 
novembre de 1994, expedit per la Universitat Nacional d’Educació a Distància, 
acreditatiu d’haver superat la prova d’accés a la UIB per a majors de 25 anys. 
 
 
6. Hisenda i Recursos Humans: declaració d’especial interès o utilitat municipal i 
bonificació quota ICO obra de construcció d’edifici destinat a residència i a centre 
de dia per a persones amb discapacitat intel·lectual en el terme municipal de 
Manacor. 
 
El secretari dóna compte del dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda i Recursos 
Humans sobre declaració d’especial interès o utilitat pública i bonificació quota ICO 
obra de construcció d’edifici destinat a residència i a centre de dia per a persones amb 
discapacitat intel·lectual en el terme municipal de Manacor. 
 
El Sr. Bosch Lliteras explica el dictamen. 
 
La Sra. Julve Caldentey està d’acord amb la bonificació,  ja que així el seu grup 
municipal ho va defensar en l’aprovació de les ordenances fiscals, però demana perquè 
si l’expedient va començar l’any 2005, s’ha tardat tant de temps en resoldre’l. 
 
El Sr. Amer Artigues contesta que la tramitació de la llicència ha estat correcta, ja que el 
propietari abans  d’obtenir la llicència d’obres havia de tenir la llicència d’instal·lació, 
per tant, no és imputable a l’Ajuntament el retràs. 
 
El Sr. Gayà Riera també està d’acord amb la bonificació. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
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Declarar l’especial interès o utilitat municipal, i bonificar el 95% de la quota de 
l’Impost sobre construccions, instal·lacions i obres respecte a les obres consistents en la 
construcció d’un edifici destinat a residència i a centre de dia per a persones amb 
discapacitat intel·lectual en el terme municipal de Manacor (polígon 25, parcel·la 352), 
corresponent a l‘expedient d’obres núm. 546/2005, i per les obres consistents en el 
tancament amb reixeta de la parcel·la de l’immoble (polígon 25, parcel·la 352), 
corresponent a l’expedient d’obres núm. 825/2006, d’acord amb el previst a l’art. 
103.2.a)  del RDL 2/2004, de 5 de març, que aprova el TR de la Llei reguladora de les 
Hisendes Locals. 
 
 
7. Hisenda i Recursos Humans: aprovació Compte General del Pressupost 
corresponent a 2006 
 
El secretari dóna compte del dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda i Recursos 
Humans sobre aprovació del Compte General del Pressupost corresponent a l’exercici 
2006. 
 
El Sr. Bosch Lliteras assenyala que la Compte General ha estat exposada al públic i no 
s’han presentat al·legacions. 
 
La Sra. Morey Fernández anuncia que s’abstindrà. 
 
La Sra. Julve Caldentey afirma que la liquidació del pressupost del 2006 hauria d’haver-
se fet l’any passat, i demana a què es deu el sobrant de nou milions d’euros. 
 
El  Bosch Lliteras contesta que el retràs en l’aprovació de la Compte General ha estat 
motivat per a l’entrada en vigor d’una nova instrucció de comptabilitat i per problemes 
informàtics, la qual cosa ha endarrerit l’aprovació de la Compte General no només a 
l’Ajuntament de Manacor sinó a tots els ajuntaments.   Pel que fa a la pregunta sobre el 
sobrant de nou milions d’euros, assenyala que no és un sobrant sinó que és una dada 
comptable. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per onze vots a favor (PP i AIPC) i vuit abstencions 
(ALM-UM, Grup Municipal Socialista i PSM-Esquerra-Verds): 
 
Aprovar la Compte General corresponent a l’exercici 2006 integrat pel Compte General de 
la pròpia corporació, pel Compte General de l’organisme autònom Fundació Pública 
Teatre Municipal, pel Compte General de l’organisme autònom Patronat de l’Escola 
Municipal de Mallorquí, pel Compte General de l’organisme autònom Patronat Municipal 
d’Esports, pel compte General de la Fundació Pública Mossèn Alcover i pel Compte de la 
societat mercantil Empresa de Serveis del Municipi de Manacor SA, a l’haver 
transcorregut el termini reglamentari d’exposició pública sense haver-se produït 
reclamacions, reparaments ni observacions;  resum de la qual és el següent: 
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PRESSUPOST PROPI 
1. Drets reconeguts nets .................................................................................... 43.970.583,39 
2. Obligacions reconegudes netes..................................................................... 34.026.440,24 
3. Resultat Pressupostari (1-2) ............................................................................ 9.944.143,15 
4. Desviacions positives de finançament............................................................ 3.081.310,68 
5. Desviacions negatives de finançament ..........................................................................0,00 
6. Despeses finançades amb romanent líquid de Tresoreria .............................. 2.205.817,42 
8. Resultat pressupostari ajustat (3-4+5+6) ........................................................ 9.068.649,89 
 
FUNDACIÓ PÚBLICA TEATRE 
1. Drets reconeguts nets ......................................................................................... 344.139,26 
2. Obligacions reconegudes netes.......................................................................... 344.083,81 
3. Resultat Pressupostari (1-2) .........................................................................................55,45 
4. Desviacions positives de finançament...........................................................................0,00 
5. Desviacions negatives de finançament ..........................................................................0,00 
6. Despeses finançades amb romanent líquid de Tresoreria ................................... 36.000,00 
8. Resultat pressupostari ajustat (3-4+5+6) ............................................................. 36.055,45 
 
PATRONAT ESCOLA DE MALLORQUI 
1. Drets reconeguts nets ........................................................................................... 82.485,79 
2. Obligacions reconegudes netes............................................................................ 76.518,93 
3. Resultat Pressupostari (1-2) ................................................................................... 5.966,86 
4. Desviacions positives de finançament...........................................................................0,00 
5. Desviacions negatives de finançament ..........................................................................0,00 
6. Despeses finançades amb romanent líquid de Tresoreria .............................................0,00 
8. Resultat pressupostari ajustat (3-4+5+6) ............................................................... 5.966,86 
 
PATRONAT MUNICIPAL D’ESPORTS 
1. Drets reconeguts nets ......................................................................................... 730.736,42 
2. Obligacions reconegudes netes.......................................................................... 582.558,05 
3. Resultat Pressupostari (1-2) ............................................................................... 148.178,37 
4. Desviacions positives de finançament...........................................................................0,00 
5. Desviacions negatives de finançament ..........................................................................0,00 
6. Despeses finançades amb romanent líquid de Tresoreria ................................... 76.017,46 
8. Resultat pressupostari ajustat (3-4+5+6) ...........................................................224.195,83 
 
FUNDACIÓ MOSSEN ALCOVER 
1. Drets reconeguts nets ......................................................................................... 341.000,85 
2. Obligacions reconegudes netes............................................................................ 79.784,03 
3. Resultat Pressupostari (1-2) ............................................................................... 261.216,82 
4. Desviacions positives de finançament...........................................................................0,00 
5. Desviacions negatives de finançament ..........................................................................0,00 
6. Despeses finançades amb romanent líquid de Tresoreria ................................... 10.620,84 
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8. Resultat pressupostari ajustat (3-4+5+6) ...........................................................271.837,66 
 
 
8. Serveis Públics: reconeixement extrajudicial de crèdits 
 
El secretari dóna compte del dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Públics 
sobre reconeixement extrajudicial de crèdits. 
 
El Sr. Castellano Gallardo protesta per aquesta pràctica de l’equip de govern, ja que 
l’import de reconeixement extrajudicial suma 102 mil euros.  Confia que es solucioni 
ràpidament el problema del lloguer de la nau.   Critica que no s‘hagi contractat el 
subministrament de material elèctric i no entén les dues factures del mes de desembre 
presentades per Auto Sangar.     
 
El Sr. Gayà Riera anuncia que votarà en contra perquè consta un informe desfavorable.  
Creu que el contracte de lloguer de la nau per a vehicles embargats és molt elevat. 
Recrimina que la nau municipal del carrer Pilar no tengui sanitaris i, finalment, no 
comprèn perquè s’han presentat factures per Dielectro quan creia que havia un 
contracte.   
 
El batle contesta que el contracte de subministrament de material elèctric s’ha adjudicat;  
i, pel que fa al reconeixement extrajudicial de factures de la nau ha estat motivat perquè 
la licitació que es fa fer en el seu moment va quedar deserta. 
 
El Sr. Amer Artigues contesta al Sr. Gayà Riera que estan en procés de contractació les 
instal·lacions de la nau de la Brigada. 
 
El Sr. Bosch Lliteras contesta al  Sr. Castellano que l’Ajuntament ha adjudicat el servei 
de grues; respecte a la nau per a vehicles embargats està adjudicada provisionalment;  el 
subministrament de material elèctric també es troba adjudicat, per la qual cosa entén que 
l’equip de govern ha complit els compromisos que va prendre a l’iniciar aquest nou 
mandat. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per onze vots a favor (PP i AIPC), cinc vots en contra 
(PSM-Esquerra-Verds i Grup Municipal Socialista) i tres abstencions (ALM-UM): 

 
I  

 
Reconèixer extrajudicialment els crèdits, per quan no s’ha tramitat el corresponent 
expedient de contractació i, conseqüentment aprovar les factures  presentades per 
l’empresa Isaus, SL amb el CIF B57281222, corresponent al lloguer de la nau del 
dipòsit municipal de vehicles pels  imports que seguidament s’indiquen (números 
d’operació: relació O de data 24.06.2008, núm. 200800000227, tipus 10-ADO):  
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Factura  Data Import 
Núm. 2 29-gen-08          4.538,27 €  
Núm. 3 4-feb-08          4.538,27 €  
Núm. 5 5-mar-08          4.538,27 €  
Núm. 7 1-abr-08          4.538,27 €  
Núm. 9 5-maig-08 4.538,27 € 
Núm. 12 2-juny-08 4.538,27 € 
Total         27.229,62 €  
 

II 
 
Reconèixer extrajudicialment el crèdit, per quan no s’ha tramitat el corresponent 
expedient de contractació i ser factura d’un exercici anterior i, conseqüentment aprovar 
la factura número 15 de data 3 de desembre de 2007 presentada per l’empresa Suasi de 
Management, SA amb CIF A07591910, corresponent al lloguer del mes de desembre de 
2007 de la nau del dipòsit municipal de vehicles per import de 4.538,27 euros  (número 
d’operació: relació O de data 24.06.2008, núm. 200800000227, tipus 10-ADO). 
 

III  
 

Reconèixer extrajudicialment els crèdits, per ser factures d’un exercici anterior i, 
conseqüentment aprovar les factures presentades per l’empresa La Filadora, SA amb el 
CIF A07002009, corresponent al subministrament de vestuari per a la Policia Local, 
pels imports que seguidament s’indiquen  (números d’operació: relació O de data 
24.06.2008, núm. 200800000227, tipus 10-ADO): 
 

Factura  Data Import 
Núm. 70002680 17-jul-07            136,65 €  
Núm. 70003749 22-ago-07         1.072,88 €  
Núm. 70003940 13-sep-07            420,50 €  
Total  1630,03 € 
 

IV 
  

Reconèixer extrajudicialment els crèdits, per quan no s’ha tramitat el corresponent 
expedient de contractació i ser  factures d’un exercici anterior i, conseqüentment 
aprovar les factures presentades per l’empresa El Corte Inglés, SA amb el CIF 
A28017895, corresponent al subministrament de vestuari per a la Policia Local , pels 
imports que seguidament s’indiquen  (números d’operació: relació O de data 
24.06.2008, núm. 200800000227, tipus 10-ADO);  
 

Factura  Data Import 
Núm. 91508550 28-nov-07          1.441,30 €  
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Núm. 91511610 5-des-07         417,60 €  
Núm. 91515433 14-des-07 2.446,29 € 
Núm. 91517088 18-des-07 758,88 € 
Núm. 91520300 21-des-07 104,40 € 
Núm. 990084513 21-des-07 -1.112,50 € 
Total         4.055,97 €  
 

V 
 
Reconèixer extrajudicialment els crèdits, per quan no s’ha tramitat el corresponent 
expedient de contractació i ser factures d’un exercici anterior i, conseqüentment aprovar 
les factures  presentades per l’empresa Autosangar, SL amb el CIF B07281223, 
corresponent al servei de retirada de vehicles de la via pública del terme municipal de 
Manacor, pels imports que seguidament s’indiquen  (números d’operació: relació O de 
data 24.06.2008, núm. 200800000227, tipus 10-ADO): 
 

Factura  Data Import 
Núm. 6071822 30-nov-07             7.415,68 €  
Núm. 6072032 20-des-07          4.941,70 €  

         12.357,38 €  
 

VI  
 

Reconèixer extrajudicialment el crèdit, per ser una factura d’un exercici anterior i, 
conseqüentment aprovar la factura número 6072136 de data 31 de desembre de 2007 
presentada per l’empresa Autosangar, SL amb el CIF B07281223, corresponent al 
servei de retirada de vehicles de la via pública durant el mes de desembre de 2007 per 
import de 2.623,47 euros  (número d’operació: relació O de data 24.06.2008, núm. 
200800000227, tipus 10-ADO). 
 

VII  
 

Reconèixer extrajudicialment el crèdit, per ser una  factura d’un exercici anterior i, 
conseqüentment aprovar la factura número 7100460 de data 21 de desembre de 2007 
presentada per l’empresa Cormotor, SL amb el CIF B57120180, corresponent al 
subministrament d’un vehicle Opel Corsa amb matrícula 3323FYN per a la Policia 
Local per import de 11.942,70 euros  (número d’operació: relació O de data 24.06.2008, 
núm. 200800000227, tipus 10-ADO). 
 

VIII 
 
Reconèixer extrajudicialment el crèdit, per una ser factura d’un exercici anterior i, 
conseqüentment aprovar la factura número D9744562 de data 31 de desembre de 2007 
presentada per l’empresa Repsol Comercial de Productos Petrolíferos, SA amb el CIF 
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A80298839, corresponent al subministrament de carburant pels vehicles de la Policia 
Local per import de 635,78 euros  (número d’operació: relació O de data 24.06.2008, 
núm. 200800000227, tipus 10-ADO). 
 

IX 
 

Reconèixer extrajudicialment el crèdit, per ser una factura d’un exercici anterior i, 
conseqüentment aprovar la factura número 07.1186 de data 20 de juny de 2007 
presentada per l’empresa Balizamientos y Señalizaciones Mallorca, SL amb el CIF 
B07818818, corresponent al subministrament de senyalització viària per import de 
2.065,59 euros (número d’operació: relació O de data 24.06.2008, núm. 200800000227, 
tipus 10-ADO). 

 
X 

 
Reconèixer extrajudicialment els crèdits, per  quan   no s’ha tramitat el corresponent 
expedient de contractació  i, conseqüentment aprovar les factures presentades  per la 
mercantil  DIELECTRO BALEAR SA  amb el NIF A07004864, corresponent  al 
proveïment de materials per als electricistes de la brigada municipal  amb destí al 
manteniment i reparacions  de l’ enllumenat públic i dels edificis municipals,   pels 
imports que seguidament s’indiquen  (números d’operació: relació O de data 
24.06.2008, núm. 200800000227, tipus 10-ADO):  
 

Deducció  abonament fractura  
Factura 
núm. 

 
Data 

Import 
total 
(IVA 

inclòs)  

 
Núm.  i data 

  
Import  

Import 
total  
(IVA 
inclòs) €  

FA08/02537 31/01/2008 10910,00 AB08/80037 20/02/2008 2297,73 8612,27 
FA08/06008 29/02/2008 1980,49 AB06/69794 31/12/2006 555,41 1425,08 
FA08/06009 29/02/2008 124,62 AB07/80304 21/12/2007 17,75 106,87 
FA08/07772 15/03/2008 3048,53 AB07/80296 05/12/2007 1747,24 1301,29 
FA08/07993 15/03/2008 6817,13 ---- ---- ---- 6817,13 
FA08/07994 15/03/2008 287,40 ---- ---- ---- 287,40 
FA08/09380 31/03/2008 134,33 ---- ---- ---- 134,33 
FA08/09381 31/03/2008 1744,14 ---- ---- ---- 1744,14 
FA08/09626 31/03/2008 2546,43 ---- ---- ---- 2546,43 
FA08/11396 15/04/2008 6712,35 AB08/53151 15/04/2008 25,06 6687,29 
FA08/13006 30/04/2008 5741,21 ---- ---- ---- 5741,21 
FA08/16893 31/05/2008 2891,42 ---- ---- ---- 2891,42 

TOTAL 38294,86€ 
 

XI 
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Reconèixer extrajudicialment els crèdits, per  quan no s’ha tramitat el corresponent 
expedient de contractació i conseqüentment aprovar les factures presentades per la 
mercantil Pedro Pou Fiol SA  corresponent als mesos d’abril i de maig de 2008 relatives 
a la prestació del servei de transport col·lectiu urbà de viatgers a la ciutat de Manacor, 
amb la modalitat de concessió administrativa de gestió d’un servei públic, pels imports 
que seguidament s’indiquen  (números d’operació: relació O de data 24.06.2008, núm. 
200800000227, tipus 10-ADO):  
 

Factura  Període  Import 
Núm.  202/08 Abril 4.173,51 euros  
Núm.  284/08 Maig 4.173,51 euros  
Total         8.347,02 euros 
  
 
 
9. Cultura: informe favorable per al canvi de denominació del centre d’Educació 
Infantil EEI Antoni Maura per EEI Sa Graduada 
 
El secretari dóna compte del dictamen de la Comissió Informativa de Cultura sobre  
informe favorable per al canvi de denominació del centre d’Educació Infantil EEI 
Antoni Maura per EEI Sa Graduada 
 
El Sr. Bosch Lliteras explica el dictamen. 
 
La Sra. Morey Fernández celebra el canvi de nom, però lamenta que s’hagi tardat tant, i 
afirma que l’acord es troba en la línia de la moció sobre la Memòria Històrica. 
 
El Sr. Llodrà Gayà està satisfet pel canvi de nom i ofereix consens i suport per 
modificacions de noms de carrers. 
 
La Sra. Julve Caldentey també està d’acord i es congratula que el PP accepti la 
normalització. 
 
El Sr. Batle contesta a la Sra. Julve Caldentey que el PP ja ha demostrat sobradament el 
caràcter centrista i espera que la Sra. Julve Caldentey faci el mateix. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Informar favorablement, d’acord amb el Real Decret 82/1986, de 26 de gener, (BOE de 
20 de febrer) i el Decret 119/2002, de 17 de setembre (BOIB de 5 d’octubre), a la 
Conselleria d’Educació i Cultura del Govern de les Illes Balears, per a la seva 
tramitació, el canvi de denominació de l’actual Centre d’Educació Infantil Antoni 
Maura, que passarà a denominar-se, de conformitat amb la proposta del Consell Escolar 
del Centre, Escola d’Educació Infantil (EEI) Sa Graduada. 
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10.  Cultura: incoació expedient de proclamació del Dr. Francesc de Borja Moll 
com a fill adoptiu de la ciutat de Manacor 
 
El secretari dóna compte del dictamen de la Comissió Informativa de Cultura sobre 
incoació expedient de proclamació del Dr. Francesc de Borja Moll com a fill adoptiu de 
la ciutat de Manacor. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
1r. Incoar l’expedient de proclamació del Dr. Francesc de Borja Moll com a fill adoptiu 
de la ciutat de Manacor. 
 
2n. Nomenar: 

• El Sr. Antoni Mesquida Ferrando, com  a ponent, per tal que recopili tots els 
mèrits que reneixi la persona proposada. 

• El Sr. Joan Llodrà Gayà, com a fiscal, per tal que formuli, si pertoca, les 
possibles objeccions a la proclamació. 

• El secretari general de l’Ajuntament de Manacor, com a secretari. 
 

 
11. Donant compte de la contestació de la Conselleria d’Educació i Cultura en 
relació a la sol·licitud de modificació de l’Ordre de 10 d’abril de 2008 reguladora 
del procés d’admissió i matriculació d’alumnes als centres de primer cicle 
d’educació infantil de titularitat pública per al curs 2008-2009. 
 
El secretari dóna compte de la contestació de la Conselleria d’Educació i Cultura en 
relació a la sol·licitud de modificació de l’Ordre de 10 d’abril de 2008 reguladora del 
procés d’admissió i matriculació d’alumnes als centres de primer cicle d’educació 
infantil de titularitat pública per al curs 2008-2009. 
 
El Ple de l’Ajuntament queda assabentat de la contestació de la Conselleria d’Educació i 
Cultura, registrada d’entrada en aquesta corporació el 10 de juny de 2008, amb el 
número 8782, en relació a la sol·licitud de modificació de l’Ordre de 10 d’abril de 2008 
reguladora del procés d’admissió i matriculació d’alumnes als centres de primer cicle 
d’educació infantil de titularitat pública per al curs 2008-2009. 
 
 
12. Del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds sobre sol·licitud de revocació de 
conveni i canvi de destinació del solar de l’antic quarter dels sementals. 
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El secretari dóna compte de la moció del grup municipal PSM-Esquerra-Verds sobre 
sol·licitud de revocació de conveni i canvi de destinació del solar de l’antic quarter dels 
sementals, presentada en data 2 de juny de 2008, amb RGE núm. 8197, del següent tenor: 
 

“MOCIÓ 
 
Ens consta que aviat es procedirà a l’enderroc de l’antic quarter dels sementals de 
Manacor.  Ens consta també que l’Institut Mallorquí d’Afers Socials, a qui va ser 
cedit el solar, a dia d’avui no disposa de pressupost per poder realitzar el projecte i 
les obres que es pretenien fer a l’anterior legislatura. Vista també la mancança que 
té el nostre Ajuntament de solars per poder realitzar les necessitats i millores 
necessàries per a la ciutat, el grup municipal PSM-Esquerra-Verds proposa al Ple 
de l’Ajuntament que aprovi els següents: 
 
ACORDS 
 
1. L’Ajuntament de Manacor procedirà de la millor manera per tal d’aconseguir la 
revocació del conveni amb l’Institut Mallorquí d’Afers Socials, de tal manera que 
el solar reverteixi a l’Ajuntament. 
 
2. L’Ajuntament de Manacor, una vegada analitzades les necessitats del municipi, 
destinarà el solar de l’antic quarter a alguna d’aquestes opcions. 
 

• Cessió a la Conselleria d’Educació per tal de cobrir les necessitats de 
l’escola de Simó Ballester. 

• Construcció d’un nou edifici que pugui encabir l’Escola Municipal de 
Mallorquí i l’Escola d’Adults. 

• Construcció d’una escoleta. 
 
Sebastià Gayà Riera. Portaveu del grup municipal PSM-Esquerra-Verds. Manacor, 
2 de juny de 2008”. 

 
El Sr. Gayà Riera explica que el Consell Insular de Mallorca no té pressupost per dur a 
terme el conveni, per la qual cosa el millor que podria fer l’Ajuntament seria destinar 
aquests terrenys a necessitats de l’Escola Simó Ballester, l’Escola Municipal de 
Mallorquí, l’Escola d’Adults i a una escoleta. 
 
La Sra. Morey Fernández dóna el seu suport perquè la moció s’ajusta als plantejaments 
del Grup Municipal Socialista. 
 
La Sra. Julve Caldentey no té constància que l’Institut Mallorquí d’Afers Socials no 
disposi de pressupost per complir el conveni.  Creu que havia d’haver-se reformat el 
Quarter de Sementals i donar-li uns usos educatius, però que una vegada aprovat el 
conveni amb el Consell Insular s’ha de complir. 
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La Sra. Riera Mascaró assenyala que a la passada legislatura es va aprovar un conveni 
amb el Consell Insular per destinar els terrenys de l’antic Quarter dels Sementals a 
centre social i cultural.  Recorda que hi ha moltes associacions que requereixen un espai 
per desplegar les seves activitats, com per exemple l’Associació de Malalts 
d’Alzehimer, de Sordomuts, etc.   Recalca que també l’Ajuntament necessita locals per 
realitzar els projectes d’acollida de dones immigrants, de famílies deestructurades, etc.  
En definitiva, afirma que s’ha de complir el conveni aprovat entre el Consell Insular de 
Mallorca i l’Ajuntament de Manacor. 
 
El Sr. Gayà Riera indica que té constància que l’Institut d’Afers Socials està finalitzant 
els tràmits per llogar uns locals que es destinarà a realitzar les seves activitats.    
Finalment, recrimina a l’equip de govern que l’edifici que Can Bauzà no s’utilitzi. 
 
El batle mostra la seva sorpresa i indignació de saber a través d’un regidor de l’oposició 
que el Consell Insular no vol complir un conveni aprovat amb l’Ajuntament de 
Manacor.   Posa de relleu que és veritat que l’Ajuntament té molts de problemes 
d’espai.  Acusa al Sr. Gayà que no defensi a l’Ajuntament davant un probable 
incompliment del conveni .   Insisteix que, en el cas de ser veritat l’afirmació del Sr. 
Gayà sobre que el Consell Insular no vol complir el conveni, seria inaceptable i 
impresentable. 
 
El Sr. Amer Artigues també mostra la seva indignació que un regidor de l’Ajuntament 
es preocupi més pels interessos del Consell que pels de Manacor, i demana al secretari 
que consti en acta les intervencions del Sr. Gayà i de la Sra. Morey. 
 
El Sr. Gayà Riera diu que no parla en nom del Consell i que si s’ha demanat que es 
revoqui el conveni és perquè el seu grup té més preferències per l’educació.  Finalment, 
demana que es pensa fer a l’edifici de Can Bauzà. 
 
La Sra. Morey Fernández manifesta que la seva intervenció s’ha limitat a donar suport a 
la moció del grup PSM-Esquerra-Verds perquè donava un ús més adequat a l’edifici.  
Recorda al batle que l’Ajuntament de Manacor incompleix reiteradament els seus 
acords com per exemple el compromís d’aprovar una ordenança acústica. 
 
El batle recrimina l’actuació del Consell Insular i creu que és una vergonya que aquest 
organisme hagi revocat una subvenció de 600 mil euros per unes obres que varen ser 
inaugurades per responsables del Consell Insular. 
 
Sotmesa a votació la moció del grup municipal PSM-Esquerra-Verds sobre sol·licitud 
de revocació de conveni i canvi de destinació del solar de l’antic quarter dels sementals, 
presentada en data 2 de juny de 2008,  resulten cinc vots a favor (PSM-Esquerra-Verds i 
Grup Municipal Socialista), onze vots en contra (PP i AIPC) i tres abstencions (ALM-
UM), per la qual cosa resulta rebutjada. 
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13. Del Grup Municipal Socialista  per a la creació de places d’escolarització de 0 a 3 
anys. 
 
El secretari dóna compte de la moció del Grup Municipal Socialista  per a la creació de 
places d’escolarització de 0 a 3 anys, presentada en data 4 de juny de 2008, amb el número 
8382 del RGE, del següent tenor: 
 

“La deficiència d’infraestructures educatives a Manacor afecta a totes les etapes 
educatives, però molt especialment a l’etapa 0-3.  Les mancances per cobrir aquest 
tram d’edat són ja històriques.  Cal recordar que Manacor només compta amb una 
escoleta de 76 places; el mateix nombre de places que s’ha mantingut al llarg de 
més de vint anys, des del moment de posada en funcionament de l’escoleta, tot i 
que el cens de població s’ha incrementat notablement, especialment en els darrers 
deu anys. 
 
La previsió de places de l’escoleta de Nins i Nines pel curs 2008-2009 és de: 11 
places de 0-1; 33 places de 1-2; 32 places de 2-3. 
 
Tenint en compte que els cens actual de població al municipi de Manacor supera 
els 40.000 habitants, l’oferta de places de 0-3 és del tot insuficient.  Aquesta 
situació ens ha de fer reflexionar, com a l’Ajuntament, per redreçar els esforços i 
adequar els serveis públics per cobrir les necessitats reals dels ciutadans i 
ciutadanes de Manacor. 
 
La mancança de places de0-3 a Manacor és encara més palesa des del moment en 
què la Conselleria d’Educació ha establert els criteris per convertir aquest tram 
d’edat en una etapa educativa, no obligatòria.  En aquest sentit, la Conselleria 
d’Educació ha aprovat un decret per garantir una educació de qualitat al tom 0-3.  
Per a tal finalitat, i conscient de les dificultats de finançament que pateixen els 
Ajuntaments, ha disposat un pressupost de 3 milions d’euros per a l’any 2008, 
destinats majoritàriament a la creació de places i al seu manteniment. 
 
La disponibilitat d’espai és un dels inconvenients per a la creació de noves places 
d’escoletes i, en general, per la dotació dels serveis educatius que exigeix la 
població actual.  Atès que l’Ajuntament és propietari d’un edifici situat en el carrer 
Lepant –antic quarter militar -, i que aquest edifici està ubicat al costat del CP Simó 
Ballester, consideram que seria una opció encertada destinar-lo a equipament 
escolar per cobrir, entre d’altres, la creació de noves places educatives de 0-3. 
 
En conseqüència: 
 

• Atesa la deficiència de places 0-3 al municipi de Manacor. 
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• Atès que l’Ajuntament de Manacor disposa d’un immoble que, per les 
seves característiques i per la seva ubicació, reuneix les condicions 
adequades per destinar-lo a usos educatius. 

• Atès que la creació de plaça de 0-3 serà subvencionada per la Conselleria 
amb 6.000 euros, destinats a cobrir, al manco, el 50% del cost real de la 
implantació de la nova plaça. 

 
Proposam a l’Ajuntament de Manacor els següents acords: 
 
1r. L’Ajuntament de Manacor iniciarà les gestions amb la Conselleria d’Educació 
per a la creació de places de 0-3 al municipi de Manacor. 
 
2n. L’Ajuntament de Manacor destinarà l’edifici municipal del carrer Lepant – 
antic quarter militar – a equipament escolar, en el que es contempli, entre altres, 
l’adequació de l’espai destinat a l’etapa educativa de 0-3. 
 
3r. L’Ajuntament de Manacor disposarà l’espai, els terrenys o l’edifici, adequats 
per a la creació d’una escoleta municipal de 0-3 al nucli de Porto Cristo. 
 
Manacor, 26 de maig de 2008. 
 
La portaveu del Grup Municipal Socialista.  Júlia Roman Quetglas”. 

 
El Sr. Gayà Riera indica que s’ha presentat una sol·licitud de la presidenta de 
l‘Associació de 0 a 3 anys de Manacor per intervenir en el ple. 
 
El batle demana al secretari si la president de l’Associació de 0 a 3 Manacor pot 
intervenir en el plenari. 
 
El secretari contesta que només poden intervenir les entitats ciutadanes inscrites en el 
Registre d’Entitats Ciutadanes de l’Ajuntament, complint els requisits fixats en el 
Reglament de participació ciutadana, que l’Associació de 0 a 3 Manacor no consta 
inscrita, en conseqüència, diu, que no pot intervenir en aquest punt. 
 
El Sr. Gayà Riera recorda al batle que la presidenta del Consell Insular el va deixar 
intervenir en un plenari del Consell malgrat no pogués fer-ho. 
 
El batle contesta que va presentar la seva acreditació com a batle de l’Ajuntament en el 
Consell Insular; i que no té cap problema perquè pugui intervenir la representant de 
l’Associació de 0 a 3 Manacor;  no obstant, queda clar que, segons el Reglament, no pot 
intervenir i vulnerar-lo podria suposar la creació d’un precedent;  en conseqüència, 
demana a tots els grups polítics un compromís que si permet la intervenció de la 
representant de l’Associació no serveixi de precedent a altres sol·licitud que no 
reuneixin els requisits del Reglament de participació ciutadana. 



 20

 
Tots els grups municipals estan d’acord amb la proposta del balte. 
 
Intervenció d’una persona del públic que manifesta actuar en nom de l’Associació de 0 
a 3 Manacor:   Destaca que les escoletes de Manacor no s’ajusten a la legislació vigent, 
només la compleix l’escoleta de Nins i Nines de Manacor, ja que les desset escoletes 
que hi ha no estan autoritzades, ni hi ha cap entitat que les supervisi.  Afirma que 
l’Ajuntament hauria de crear una plaça tècnica que controlés i proporcionés informació 
a les escoletes privades.   Assenyala que la Conselleria d’Educació crearà 700 places 
que estaran subvencionades en un 50% i que l’Ajuntament hauria d’aprofitar l’ocasió 
per ampliar el nombre de places públiques;  a més, l’Ajuntament podria concertar o 
municipalitzar les escoletes privades del terme.   Estima que s’hauria de fer una 
comissió tècnica entre personal de l’Ajuntament i del Govern Balear que supervisés el 
nivell educatiu de les escoletes de Manacor.  
 
El Sr. Castellano Gallardo està d’acord en tot el que ha exposat la representant de 
l’Associació. Considera que fa falta crear noves places de l’escoleta, que es podrien 
ubicar a l’edifici situat al carrer Lepant, antic quarter militar.  Afirma que és molt 
necessari crear noves places de 0 a 3 anys.   Retreu a l’equip de govern que tengui 
abandonat el servei educatiu. 
 
El batle contesta que fa dos mesos es reuní amb el director general de Planificació de 
Centres Escolars i que la resposta que va rebre és que el Govern Balear no podia invertir 
més doblers a Manacor.  Indica que una vegada el Consell Insular compleixi el conveni 
amb l’Ajuntament es podrà negociar el canvi d’ús de l’edifici a construir al carrer 
Lepant i podria destinar-se, una part, si procedeix, a escoletes.   
 
El Sr. Gayà Riera dóna el suport a la moció i destaca que el Govern actuar vol crear a la 
part forana 760 places de 0 a 3 anys, que tenen un cost de 12 mil euros, i la subvenció 
que concedirà el Govern serà de 6 mil euros.   Creu que es poden municipalitzar 
escoletes i la Conselleria aportaria una subvenció.    Afirma que fa falta un pla de 
millora de les escoletes privades i una plaça de tècnic municipal que ajudi a 
l’escolarització de 0 a 3 anys.  
 
La Sra. Julve Caldentey dóna les gràcies a la representant de l’Associació de 0 a 3 anys 
Manacor per la seva intervenció.   Pel que fa a la proposta d’acord del Grup Municipal 
Socialista està d’acord amb els punts primer i tercer però no amb el punt segon, ja que 
considera que els convenis s’han de complir.   Proposa que l’Ajuntament podria 
demanar la inclusió d’escoletes en el Pla d’Obres i Serveis i critica que l’equip de 
govern prioritzi l’auditori sobre la creació d’escoles. 
 
El Sr. Amer Artigues està d’acord que es creïn més places escolars de 0 a 3 anys, i que 
la delegada d’Educació està fent feina al respecte dintre de les possibilitats de 
l’Ajuntament. 
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La Sra. Riera Mascaró agraeix a la presidenta de l’Associació la seva intervenció.  
Indica que està d’acord amb la creació d’una comissió entre representants del Govern i 
de l’Ajuntament per estudiar la problemàtica de les escoletes.  Quan a la moció 
presentada pel Grup Municipal Socialista està d’acord amb els punts primer i tercer, 
però no amb el segon.   Recorda que segons els tècnics municipals la inversió per crear 
una plaça escolar és entre 15 mil i 18 mil euros, més després les despeses de 
manteniment. 
 
El Sr. Castellano Gallardo proposa que es puguin votar els punts per separat.   
 
El batle sotmet a votació els punts primer i tercer de la proposta i s’aproven per 
unanimitat.   Seguidament es procedeix a votar el punt número segon i voten a favor 
cinc (Grup Municipal Socialista i PSM-Equerra-Verds), onze en contra (PP i AIPC) i 
tres abstencions (ALM-UM), en conseqüència queda rebutjat el punt número 2. 
 
Per la qual cosa, el Ple de l’Ajuntament acorda: 
 
* Per unanimitat: 
  
 Aprovar els punts primer i tercer de la proposta del següent contingut: 

 
Primer. L’Ajuntament de Manacor iniciarà les gestions amb la Conselleria 
d’Educació per a la creació de places de 0-3 al municipi de Manacor. 
 
Tercer. L’Ajuntament de Manacor disposarà l’espai, els terrenys o l’edifici, 
adequats per a la creació d’una escoleta municipal de 0-3 al nucli de Porto 
Cristo. 

 
* Per cinc vots a favor (Grup Municipal Socialista i PSM-Equerra-Verds), onze en 
contra (PP i AIPC) i tres abstencions (ALM-UM), en conseqüència queda rebutjat el 
punt número 2. 

 
Rebutjar el punt número 2 de la proposta del següent contingut: “2n. L’Ajuntament 
de Manacor destinarà l’edifici municipal del carrer Lepant – antic quarter militar – 
a equipament escolar, en el que es contempli, entre altres, l’adequació de l’espai 
destinat a l’etapa educativa de 0-3”. 
 
 

Mocions d’urgència: 
 
Primera.  PP-AIPC:  ampliació de les etapes educatives del Col·legi Simó Ballester 
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El secretari dóna compte de la moció d’urgència presentada pel grup municipal PP-
AIPC relativa a l’ampliació de les etapes educatives del Col·legi Simó Ballester, que 
seguidament queda transcrita literalment: 
 

“Atès que: 
 
1. El consell Escolar del col·legi Simó Ballester de dia 30 de juny de 2008 va 
expressar per unanimitat la necessitat de que aquest centre ofereixi les etapes de 
segon cicle d’educació infantil i educació Primària. 
 
2. L’equip directiu del centre ja ha posat en coneixement de la Conselleria 
d’Educació aquesta necessitat. 
 
3. Els pares i professionals de l’educació d’aquest centre coincideixen amb 
l’idea que l’infant no hauria de canviar de centre en fer el canvi d’etapa 
d’infantil a primària. 
 
4. El col·legi públic sa Torre imparteix el segon cicle d’educació infantil i no 
està adscrit a cap centre d’educació Primària. 
 
5. Si s’ofereix el segon cicle d’educació infantil al col·legi Simó Ballester 
quedaria lliure el col·legi sa Torre. 
 
Considerant que si s’adaptés el col·legi sa Torre podria ser una escolar infantil 
pública de primer cicle és pel que presentam aquesta moció d’urgència al Ple de 
l’Ajuntament de Manacor amb el següent ACORD: 
 
1. Instar a la Conselleria a adaptar el col·legi Simó Ballester per tal de que pugui 
acollir les etapes de segon cicle d’educació infantil i educació Primària i així el 
col·legi sa Torre es pugui reconvertir amb una Escola Infantil pública de primer 
cicle i, si l’espai ho permet, en seu del Centre Municipal 0-3. 
 
Manacor, 4 de juliol de 2008.   Els portaveus dels grups municipals PP-AIPC 
(firmes il·legibles)”. 

 
La Sra. Riera Mascaró diu que és molt urgent iniciar les gestions per a l’ampliació de 
les etapes educatives del col·legi Simó Ballester. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per catorze vots a favor (PP, AIPC i PSM-Esquerra-
Verds) i cinc abstencions (Grup Municipal Socialista i ALM-UM), i per tant, amb el 
quòrum de majoria absoluta, declarar d’urgència aquesta moció. 
 
La Sra. Riera Mascaró explica la moció. 
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El Sr. Castellano Gallardo estima que abans d’aprovar la moció s’hauria de saber 
l’opinió de la Conselleria d’Educació.     
 
El Sr. Gayà Riera també coincideix que s’hauria de consultar prèviament a la 
Conselleria d’Educació. 
 
El batle contesta que no entén la postura dels Srs. Castellano i Gayà de defensa de la 
Conselleria en lloc de defensar l’Ajuntament. 
 
La Sra. Julve Caldentey  dóna el suport a la moció, ja que es tracta d’una reivindicació 
de fa molt de temps d’ALM-UM, però voldria saber quina és l’opinió dels professors de 
sa Torre. 
 
La Sra. Riera Mascaró contesta a la Sra. Julve Caldentey que als professors de sa Torre 
no els fa molta de gràcia, però recorda que Manacor és l’únic poble de Mallorca que 
destina un col·legi només a 3 a 6 anys. 
 
El Sr. Castellano Gallardo recorda que el Col·legi Simó Ballester ha demanat, de forma 
reiterada, la utilització de les aules de l’antic quarter dels sementals.    
 
La Sra. Riera Mascaró contesta al Sr. Castellano Gallardo que els alumnes del Col·legi 
Simó Ballester podran utilitzar algunes de les aules de l’edifici que es construirà a 
l’antic quarter dels sementals.    
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per desset vots a favor (PP, AIPC, PSM-Esquerra-Verds i 
ALM-UM) i dues abstencions (Grup Municipal Socialista): 
 
Instar a la Conselleria d’Educació i Cultura a adaptar el col·legi Simó Ballester per tal 
de que pugui acollir les etapes de segon cicle d’educació infantil i educació Primària i 
així el col·legi sa Torre es pugui reconvertir amb una Escola Infantil pública de primer 
cicle i, si l’espai ho permet, en seu del Centre Municipal 0-3. 
 
 
Segona moció. PSM-Esquera-Verds: per al manteniment de la jornada laboral 
vigent. 
 
El secretari dóna compte de la moció presentada pel grup municipal PSM-Esquerra-
Verds per al manteniment de la jornada laboral vigent, que seguidament queda 
transcrita: 
 

“El passat 9 de juny els ministres de Treball de la UE van aprovar un text de 
Directiva Comunitària que autoritza els estats membres a canviar la seva 
legislació i permetre acords individuals (empresa/treballador) per allargar la 
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jornada setmanal de treball fins a les 60 hores (65 en el cas de col·lectius que fan 
guàrdies). 
 
L’adopció d’aquesta Directiva significa una passa enrera molt gran en els drets 
socials aconseguits per part de la classe treballadora europea al llarg del segle 
passat.  Aquest fem, a més, dificultarà mes la conciliació de la vida laboral i 
familiar. 
 
Per tot això, el Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds proposa al Ple de 
l’Ajuntament que aprovi el següent: 
 
ACORD 
 
L’Ajuntament de Manacor manifesta el seu rebuig a la directiva comunitària de 
temps de treball que allarga la jornada laboral fins a les 65 hores i demana que es 
mantengui la normativa actual. 
 
Sebastià Gayà Riera.  Portaveu del grup municipal PSM-Esquerra-Verds.  
Manacor, 7 de juliol de 2008 (firma il·legible). 

 
El Sr. Gayà s’absenta abans d’iniciar el debat d’aquest punt. 
 
El Sr. Pasqual García justifica la urgència que el Consell de la Unió Europea va aprovar 
un Text de Directiva Comunitària que permet allargar la jornada setmanal de treball 
contra el qual els Sindicats s’han oposat. 
 
Sotmesa a votació la urgència, resulten onze vots en contra (PP i AIPC), quatre vots a 
favor (PSM-Esquerra-Verds i Grup Municipal Socialista) i tres abstencions (ALM-
UM), per la qual cosa queda rebutjada la urgència de la present moció. 
 
 
14. Precs, preguntes i interpel·lacions 
 
S’incorpora el Sr. Gayà Riera. 
 
El Sr. Llodrà Gayà recorda que durant la campanya electoral les pancartes que 
s’instal·laven aferrades als arbres es retiraven immediatament, i, en canvi, ara, hi ha una 
pancarta a la rotonda d’entrada de Porto Cristo que anuncia les festes de la Mare de Deu 
del Carme.   Demana quan l’Ajuntament contestarà les al·legacions al Pla General 
d’Ordenació Urbana.    
 
El Sr. Amer Artigues respon al Sr. Llodrà Gayà que demà matí es retirarà la pancarta de 
Porto Cristo; i,  pel que fa a la segona pregunta, assenyala que s’ha retardat la 
contestació de les al·legacions perquè no es tenien tots els informes preceptius, ja que el 
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darrer va tenir entrada el passat 28 de maig i, que tractarà de contestar-les el proper mes 
de setembre. 
 
El Sr. Castellano Gallardo prega a l’equip de govern que es senyalitzi el nucli urbà de 
son Macià en la ronda de Felanitx, i pregunta si s’ha rebut l’informe d’avaluació del 
Consell. 
 
El Sr. Sureda Fons, pel que fa al prec, contesta al Sr. Castellano que també va demanar 
que es senyalitzés son Macià, però el Consell Insular no ho va fer. 
 
El Sr. Amer Artigues contesta al Sr. Castellano Gallardo que el passat 28 de maig 
l’Ajuntament de Manacor va rebre l’informe del Consell Insular. 
 
La Sra. Julve Caldentey pregunta al Sr. Amer Artigues quins criteris ha pres amb relació 
als expedients de demolició, a quin ple començarà a dur les propostes de demolició, i si 
pensa fer una amnistia. 
 
El Sr. Amer Artigues contesta que les propostes de demolició es presentaran quan hagi 
finalitzat el procediment.  Recalca que hi ha moltes obres il·legals i que s’ha de complir 
la normativa. 
 
La Sra. Julve Caldentey demana al Sr. Amer Artigues quan d’expedient durà al plenari i 
quins criteris ha seguit.  Critica al Sr. Amer que només les decisions controvertides es 
duguin a ple.  Recorda que el Consell Insular vol crear una agència per controlar 
l’urbanisme i el batle de Manacor no està conforme.  
 
El balte contesta que va discrepar de l’actuació del Consell Insular per les formes, ja que 
s’hauria de consensuar l’entitat jurídica que s’ha de crear.  Estima que hauria de ser un 
consorci que hi formassin part tots els ajuntaments i no una agència que estarà 
controlada pel Consell Insular, però, de totes maneres, està d’acord amb aquesta 
iniciativa del Consell Insular. 
 
El Sr. Amer Artigues contesta que quan l’entitat jurídica que crearà el Consell Insular la 
presenti l’Ajuntament, s’estudiarà.  I, finalment, diu, que la seva intenció és fer complir 
la legalitat en matèria urbanística. 
 
La Sra. Morey Fernández fa esment que una de les actuacions prevista a l’Agenda Local 
21 és trobar una ubicació a Aumasa, i demana en quina situació està l’assumpte i que 
succeeix amb l’antic solar de Majòrica.  
 
El batle contesta que ha intentat en diverses ocasions arribar a un acord amb Aumasa, 
però que és molt difícil.  S’han fet actuacions de precimpte i l’esmentada empresa l’ha 
impugnat, i que el PGOU preveu la creació d’una gran zona de servei que permetrà el 
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trasllat d’Aumasa.  Finalment afirma que no està d’acord amb concedir un interès 
general en sòl rústic per construir les naus d’Aumasa. 
 
El Sr. Amer Artigues contesta pel que fa a la pregunta sobre l’antic solar de Majòrica, 
que l’empresa que va adquirir els terrenys ha tingut converses amb el conseller Sr. 
Carbonero, que permetrà fer més de 400 habitatges de protecció oficial. 
 
El Sr. Pasqual Garcia prega que es doti al secretari de l’Ajuntament d’un micròfon i que 
els plens es gravin en MP3.  Pregunta perquè no s’han contestat les al·legacions al 
catàleg de camins que es varen presentar en el mes de setembre de 2005. 
 
El batle recull el prec formulat pel Sr. Pasqual Garcia. 
 
El Sr. Amer Artigues diu que el secretari contestarà en quina situació es troben les 
al·legacions al Catàleg de Camins.  
 
El secretari contesta que les al·legacions al Catàleg dels Camins es varen remetre en el 
seu moment a Urbanisme, però que, no obstant això, en aquests moments es troben en 
Secretaria. 
 
El batle, pel que fa a l’assumpte dels camins públics, diu que va requerir als propietaris 
que havien tancat els camins la seva obertura, però que, immediatament, els afectats 
interposaren contenciosos administratius i una demanda civil, per la qual cosa per 
defensar els interessos de l’Ajuntament es designà un advocat proposat per la 
Plataforma pro-camins públics.  Insisteix que no té cap interès en que cap camí públic 
romaní tancat. 
 
El Sr. Pasqual Garcia creu que la manca de contestació de l’Ajuntament a les 
al·legacions està provocant una indefensió als ciutadans, i no entén com un contenciós 
pot aturar un procediment administració de recuperació pública dels camins. 
 
El batle recorda al Sr. Pasqual Garcia que els camins no estan tancats precisament des 
de fa un pocs anys, sinó des de fa molts d’anys. 
 
 
El president aixeca la sessió, de la qual estenc aquesta acta, en paper numerat pel Govern 
de les Illes Balears números 0420612 al 0420637, ambdós inclosos. 
 
 
El secretari general     El batle president 
 
 
 
Antoni Benlloch Ramada    Antoni Pastor Cabrer 
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